Dear Sirs! 
In scope of the RFP ARM-R 001/16 for selection of suppliers of  customer equipment for LTE 450 for “ArmenTel” CJSC needs until the end of 2016, the Bidder can submit one sample of the terminal LTE 450 for testing, which complies with all technical requirements (Annex 1 of RFP BG), till 18:00 (local time) 09.03.2016 at the address: Armenia, Yerevan, 24/1 Azatutyan str, 1st floor, office of procurement and contract monitoring division.    
Уважаемые господа!

Информирую, что в рамках  Запроса предложений ARM-R 001/16, по выбору поставщика абонентского оборудования для LTE 450 для нужд ЗАО “АрменТел” сроком до конца 2016 года,  Участник может предоставить образец терминала LTE 450 для тестирования, который соответствует всем Техническим Требованиям (Приложение 1 ИУЗП), в срок до 18:00 (время местное) 09.03.2016 по адресу Армения, г. Ереван, ул. Азарутян 24/1, 1 этаж, офис отдела закупок и мониторинга контрактов.

Հարգելի պարոնայք
Տեղեկացնում եմ որ ԱրմենՏել” ՓԲԸ-ի համար մինչև 2016թ. ավարտը  LTE 450 բաժանորդային սարքավորումների մատակարարի ընտրության առաջարկների հարցման  շրջանակներում Մասնակիցը կարող է տրամադրել փորձարկման համար LTE 450 տերմինալի մեկ նմուշ Տեխնիկական պահանջին (ԱՀՄՀ-ի Հավելված 1-ին) համապատասխան մինչև   09.03.2016թ. ժամը 18:00 (տեղական ժամանակով)  հետևյալ հասցեով՝ Հայաստան, ք. Երևան, Ազատության 24/1, 1-ին հարկ, Գնումների և պայմանագրերի մոնիտորինգի բաժնի գրասենյակ.
